

主辦機構
Organizer



受惠機構
Beneficiary



RESPECTING LIFE • IMPACTING LIFE

JMA 珠寶慈善步行日 2019

Jewelry Charitable Walkathon



日期
Date

2019年10月27日(Sunday,星期日)

集合地點
Assembly Place

迪士尼樂園正門入口 (近港鐵站)
Main Entrance of Disneyland (Near Mtr Station)

最低個人捐款金額
Min. Donation Amount

港幣\$400元正 (全數撥捐『基督教靈實協會』)
HK\$400 (All funds raised will go towards HOHCS)

善款配對計劃
Matching Fund

每位參加者成功報名後，HKJMA將額外捐出每位港幣\$100的善款予『基督教靈實協會』。請踴躍支持！
For every successful registration of JMA Jewelry Charitable Walkathon, HKJMA will donate extra HK\$100 to HOHCS.

協辦機構
Co-organizers



香港寶石學協會
The Gemmological Association
of Hong Kong

時間
Time

10:00 a.m. - 2:00 p.m.

午餐地點
Lunch Venue

香港迪士尼樂園酒店翠樂庭餐廳
Enchanted Garden Restaurant
Hong Kong Disneyland Hotel

午餐費用
Lunch Fee

每位港幣\$100元正(餘數由HKJMA補助)
HK\$100 per person (Partially subsidized
from HKJMA)

查詢
Enquiry

msservice@jewelry.org.hk/
2122-5058 (Mr. Elvis Wu)

排名不分先後In no particular order

JMA珠寶慈善步行日2019

報名表格

支持方式 (請於合適□填上✓號)

□ 1. 參加步行及捐款支持

□ 個人 (最低捐款額為港幣\$400): 共____人

**如欄目不足，可自行影印以便填寫

參加者姓名(1): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(1)手提: _____ 午宴: 是/否
參加者姓名(2): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(2)手提: _____ 午宴: 是/否
參加者姓名(3): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(3)手提: _____ 午宴: 是/否
參加者姓名(4): _____ (先生/小姐/女士) 參加者(4)手提: _____ 午宴: 是/否
參加者公司名稱: _____ 聯絡人名稱: _____ (先生/小姐/女士)
聯絡人電話: _____ 傳真: _____ 電郵: _____

□ 2. 捐款支持: 我/我們未能參加是次步行籌款活動，但願附上捐款以示支持。

- 捐款人資料(如需捐款收據，請提供捐款人報稅名字(請用正楷填寫)，並由聯絡人自行轉交各捐款人)

	捐款人/捐款公司名稱(正楷) **如欄目不足，可自行影印以便填寫	捐助金額(港幣 HK\$)
1.	(先生/小姐/女士)	
2.	(先生/小姐/女士)	
3.	(先生/小姐/女士)	
4.	(先生/小姐/女士)	
5.	(先生/小姐/女士)	
6.	(先生/小姐/女士)	
合共籌款額(港幣\$)		

*捐款達港幣 100 元以上，可獲發出收據作報稅之用。

參加細則

1. 個人(最低捐款額為港幣\$400); 午宴費用為每位港幣\$100;
2. 報名表格: 為方便統計人數，請於 **2019 年 9 月 30 日(星期一)或之前**填妥報名表格後，請以以下方式交回本會:
電郵: mservice@jewelry.org.hk 或到以下連結報名 <https://forms.gle/PoLW3fU2Hk2xWFcY7>。本會將於 **2019 年 10 月 8 日(星期二)或之前**以電郵發出確認信;
3. 午宴費用: 請於 **2019 年 9 月 30 日(星期一)或之前**連同表格交回本會。若以支票遞交，抬頭請寫:「香港珠寶製造業廠商會有限公司」或「Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Limited」;
4. 善款: 若以支票遞交，抬頭請寫:「基督教靈實協會」或「Haven of Hope Christian Service」;
5. 報名一經確認，籌款款項及午宴費用將不獲退還;
6. 如活動當日早上 7 時前，天文台已發出紅色或以上暴雨警告、八號或以上颱風訊號，活動將會取消。本會將另函通知，而活動籌集之善款將不設退款安排，將捐予「基督教靈實協會」作慈善用途;
7. 大會並沒有為是次活動購買任何保險。如有需要，參加者請自費購買;
8. 如有任何爭議，本會保留最終決定權。

JMA Jewelry Charitable Walkathon 2019

Application Form

A) Participation (Please tick the appropriate box ☒)

☐ 1. Join Walkathon and Donate

☐ **Individual** (Minimum Donation HKD400): Total ____ People

*** Please attach separate sheet if space is insufficient*

Participant Name (1) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (1) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Participant Name (2) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (2) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Participant Name (3) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (3) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Participant Name (4) : _____ (Mr/Ms/Mrs) Participant (4) Mobile: _____ Lunch: Yes / No

Company Name : _____ Contact Person : _____ (Mr/Ms/Mrs)

Contact Number : _____ Fax : _____ Email : _____

☐ 2. Donation Support : I/ We **CAN NOT** join the Walkathon but would like to give a donation.

- Donor Information (Please write the name of donor used for taxation in block letter if donation receipt is required. Contact person shall distribute the receipt to the sponsors themselves.)

	Donor/ Company Name (Capital Letter) <i>** Please attach separate sheet if space is insufficient</i>	Amount (HKD)
1.	(Mr/Ms/Mrs)	
2.	(Mr/Ms/Mrs)	
3.	(Mr/Ms/Mrs)	
4.	(Mr/Ms/Mrs)	
5.	(Mr/Ms/Mrs)	
6.	(Mr/Ms/Mrs)	
Total (HKD)		

*Donation receipt will be issued to donation reached HKD100 or above for tax reduction purpose.

Terms & Conditions

- Individual (Minimum donation: HKD400), Lunch Fee: HKD100 per person ;
- Application:** Please complete the form on or before **30th September, 2019 (Monday)** and email to **msservice@jewelry.org.hk** or click the link below to register <https://forms.gle/TcBAzHqhy9FmswaRA> . Successful applicants will be notified by mail on or before **8th October, 2019 (Tuesday)**;
- Charge for Lunch:** Please pay on or before **30th September, 2019 (Monday)** with the application form. If paid by cheque, please make it payable to **"Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Limited"**;
- Donation:** If paid by cheque, please make it payable to **"Haven of Hope Christian Service"**;
- No fund will be returned once the application is completed;
- The event will be cancelled if a red/black rainstorm warning or typhoon cyclone signal no. 8 or above is hoisted on or before 7:00am on the event day. All funds raised from the event will still be donated to Haven of Hope Christian Service;
- Not any insurance package will be purchased for this event, please purchase insurance at your own cost if needed;
- In the event of any dispute, the decision of HKJMA shall be final.